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Timmerman-Koenders, Monique

Van: Aad Noordermeer <anoordermeer@yahoo.com>

Verzonden: donderdag 11 oktober 2018 10:50

Aan: Info/Receptie Overbetuwe

CC: Griffie; Hol, Wijnte; Ton Meboer; Jos Lagerweij

Onderwerp: Technische vragen TR3 bbo

Beste mensen, 
 
In de Tussenrapportage TR3 vallen de forse budgettaire nadelen ‘personeel’ en ‘sociaal domein’ op. Tav 
‘personeel’ heeft BBO bij de behandeling van de Kadernota al discussie gevoerd. Tav ‘sociaal domein’ 
hebben we - vooruitlopend op de bespreking van de TR3 in de voorronde enkele technische vragen: 
- bij de wmo vermeldt u dat het nadelige saldo grotendeels komt door een stijging van uitgaven 
doelgroepenvervoer. Kunt u dit inhoudelijk toelichten (kostenstijging Avan, meer indicaties, ruimer gebruik 
per imdicatie, relatie met wijzigingen regulier OV, hoe is dat in vgl met omligggende gemeenten etc). Is dit 
een incidentele stijging of verwacht u een structurele component?  
- bij jeugd geeft u op pag 11 aan dat de prognose is gebaseerd op betaalde facturen, ervaringscijfers en 
facturen nog te ontvangen/verwerken. In de toelichting lijkt u aan te geven dat met deze systematiek pas 
na het derde kwartaal een realistisch zicht op de ontwikkeling kan worden gekregen. Als dat zo is, wordt 
bezien hoe de systematiek te verbeteren, bijv door die meer te baseren op een melding aanvang zorg (ook 
bij verwijzing anders dan door de gemeente)? En hoe moeten we de opmerkingen mbt prijscompensatie 
duiden: waren die in TR2 en TR1 nog niet te voorzien? 
- op de site van regiocentraalgelderland zien we berichten over diverse ontwikkelingen, soms wel relevant 
voor raden, soms niet. De vergaderstukken van het openbaar bestuur van de mgr zijn er echter niet te 
vinden. Alleen van notulen van het AB wordt publicatie aangekondigd. Ook in de TR’s is hier geen info 
opgenomen. Memo’s informeren vaak achteraf. Technische vraag: hoe stelt u ons in staat de regionale 
ontwikkelingen wel te volgen en tijdig onze bijdrage daaraan te kunnen leveren? 
 
@griffie: deze vragen kunnen wat ons betreft ook op ibabs bij de voorronde stukken. 
 
Met vriendelijke groet,  
Aad Noordermeer 
Burgerraadslid BBO 
 
 
 
 
 


